

Dear Parents,

AAESS Parent Council is pleased to announce the successful completion of the electronic elections to choose four parents in administrative positions of the Parents' Committee.

The voting period started on 2nd Nov. and ended on the 5th Nov. 2020 (inclusive). Results were as follows:

Mrs. Dalia Mahmoud (Chairperson).

Dr. Mona Kamal (Deputy-Chairperson).

Mr. Ruan Bohlmann (Deputy-Chairperson).

Mr. Muhammad Usman Farooq (Deputy-Chairperson).

Best wishes for the new officials in their coming duties.

On this occasion we would like to thank all parents for their continued support and express our gratitude for those who participated in the activities.

Our sincere appreciation is extended to the principal and all staff of the school for their support and kind efforts.

Best regards

AAESS Parent Committee

For more information contact AAESS Parent Committee by email; parents@aaess.sch.ae

أعزاءنا أولياء أمور الطلاب،

يسر مجلس أولياء الأمور أن يعلن عن الانتهاء بنجاح من الانتخابات الإلكترونية لاختيار أربعة من أولياء الأمور في المناصب الإدارية للجنة أولياء الأمور.

بدأت فترة التصويت في 2 نوفمبر وانتهت في 5 نوفمبر 2020 (متضمنة). وكانت النتائج على النحو التالي:

السيدة داليا محمود (الرئيس).

الدكتورة منى كمال (نائب الرئيس).

السيد روان بولمان (نائب الرئيس).

السيد محمد عثمان فاروق (نائب الرئيس).

أطيب التمنيات للمسؤولين الجدد في مهامهم القادمة.

في هذه المناسبة، نود أن نشكر جميع أولياء الأمور على دعمهم المستمر ونعرب عن امتناننا لأولئك الذين شاركوا في الأنشطة.

نعرب عن خالص تقديرنا لمدير المدرسة وجميع موظفيها على دعمهم وجهودهم الطيبة.

مع أطيب التحيات،

لجنة أولياء الأمور بمدرسة العين الناطقة بالإنجليزية

لأي معلومات إضافية يكون التواصل مع لجنة أولياء الأمور عن طريق البريد الإلكتروني: parents@aaess.sch.ae